
Fra: Gullborg Kolstad <guko@bkkfiber.no> 
Sendt: 5. januar 2016 13:34 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Stillingsprosent til dirigent i Sagstad skulekorps / Meland kulturskule 
 

Hei ! 

 

 

I samband med sist spørretime til ordførar i kommunestyremøte vart det sagt av ordførar 

Oddekalv at saka kring å få auke opp stillingsprosenten til vår dirigent skulle bli tatt opp i Utval 

for levekår. 

 

Eg lurar på om dette har blitt gjort ? 

 

Viss ikkje lurar eg på om det kan bli tatt opp på neste møte 19.januar?  

 

Med vennleg helsing 

Styret Sagstad skulekorps  

v/ Gullborg Kolstad 


